
AEROSHELL GREASE 14，22，33

产品名称 AEROSHELL GREASE 14，22，33

公司名称 辽宁恒润石油化工有限公司

价格 1.00/桶

规格参数

公司地址 白塔区新运大街35-5号楼东2单元168号

联系电话 0419-5590890 13841976707

产品详情

 AEROSHELL润滑脂，AEROSHELL润滑油，AEROSHELL润滑涂层，AEROSHELL润滑剂

AEROSHELL GREASE 14Aeroshell Grease 14是一种多用途的钙皂增稠润滑脂，含有矿物油基。
它配有特殊的防锈添加剂，具有出色的抗微动和防潮腐蚀性能。
有用的温度范围为-54°C至93°C.Aeroshell Grease 14获得所有主要直升机制造商的认可。

Aeroshell Grease 14 is a multi-purpose, calcium soap thickened grease with a mineral oil base. It is compounded with
special anti-rust additives to give outstanding performance against fretting and moisture corrosion. Useful temperature
range is -54° C to 93° C. Aeroshell Grease 14 is approved by all leading helicopter manufacturers.AEROSHELL
GREASE 22Aeroshell Grease 22是一种多用途多用途润滑脂，推荐用于飞机轮毂轴承，发动机附件和机身润
滑，以及用于高速和高温或低温下的一般抗摩擦轴承。
它由合成基础油和MicroGel非熔融无机增稠剂制成，具有优异的抗磨损性能和承载能力。
它的有效温度范围为-85°F至+ 400°F。 Aeroshell Grease 22符合MIL-PRF-81322G和DOD-
G-24508A规范。Aeroshell Grease 22 is a versatile multipurpose grease recommended for aircraft wheel bearings,
engine accessories and airframe lubrication, and for general anti-friction bearings operating at high speeds and at high
or low temperatures. It is made with synthetic base oil and MicroGel non-melting inorganic thickener, which provides
excellent anti-wear properties and load carrying capacity. It has a useful temperature range of –85F to +400F.
Aeroshell Grease 22 is qualified under MIL-PRF-81322G and DOD-G-24508A specifications.

AEROSHELL GREASE 33AeroShell Grease
33是专为波音开发的多用途机身润滑脂，用于滚子轴承，执行器螺钉和其他机身设备。
它由合成基础油和锂复合增稠剂制成，具有增强的耐腐蚀性和承载能力。
它的有效温度范围为-100°F（-73°C）至+ 250°F（+ 121°C）。AeroShell Grease 33 is multipurpose
airframe grease specifically developed for Boeing to be used in roller bearings, actuator screws and other airframe
equipment. It is made with synthetic base oil and a Lithium Complex thickener, which provides enhanced corrosion
resistance and load-carrying capacity. It has a useful temperature range of -100° F (-73° C) to +250° F (+121°
C).



AEROSHELL GREASE 33
MS一种合成通用机身润滑脂，由锂复合物增稠合成基础油和腐蚀和氧化抑制剂以及载荷添加剂组成。
有用的工作温度范围是-73℃至+ 121℃。A synthetic universal airframe grease composed of a lithium complex
thickened synthetic base oil with corrosion and oxidation inhibitors and load carrying additives. The useful operating
temperature range is -73C to +121C.

AEROSHELL GREASE 5AeroShell Grease 5是高温飞机轮毂轴承和发动机附件润滑脂。
它由高粘度基础油和MicroGel非熔融无机增稠剂制成，具有优异的承载能力和抗水冲刷性。
它的有效温度范围为-10华氏度到350华氏度。 AeroShell Grease
5越来越多地用于高温工业应用，例如干燥炉。AeroShell Grease 5 is high temperature aircraft wheel bearing and
engine accessory grease. It is made with high viscosity base oil and a MicroGel non-melting inorganic thickener,
providing excellent load carrying ability and resistence to water washout. It has a useful temperature range of -10
degrees F to 350+F. AeroShell Grease 5 is increasingly being used in high temperature industrial applications, such as
drying ovens.

AEROSHELL GREASE 6AeroShell Grease 6是通用型机身润滑脂，主要用于普通和抗摩擦轴承。
它由Microgel无机增稠剂制成，具有出色的低温扭矩性能和耐水性。
它的有效温度范围为-40°F（-40°C）至+ 250°F（+ 121°C）。
它还用于需要优异低温润滑性能的其他非航空应用。 AeroShell Grease 6符合MIL-G-24139A和MIL-
G-7711A（过时）规范。AeroShell Grease 6 is general-purpose airframe grease used primarily in plain and anti-
friction bearings. It is made with a Microgel inorganic thickener, which provides outstanding low temperature torque
properties and resistance to water. It has a useful temperature range of -40° F (-40° C) to +250° F (+121° C). It
is also used in other non-aviation applications requiring excellent low temperature lubrication properties. AeroShell
Grease 6 is qualified under MIL-G-24139A and MIL-G-7711A (obsolete) specifications.

AEROSHELL GREASE 7Aeroshell Grease 7是一种先进的多用途润滑脂，由一种用Microgel增稠的合成油组
成，在很宽的温度范围内具有良好的承载能力。 它具有抑制腐蚀性和优异的耐水性。Aeroshell Grease 7 is
an advanced, multi-purpose grease, composed of a synthetic oil thickened with Microgel, possessing good load
carrying ability over a wide temperature range. It is inhibited against corrosion and has excellent resistance to water.

公司地址：辽宁省辽阳市白塔区胜利路43号  联系人：赵女士  手机号：13065376477
QQ：2120149513  微信：hengrunshiyouhuagong （恒润石油化工的全拼）  邮编：111000
邮箱：2120149513@qq.com 官网：www.ruibolube.com

以下为产品型号，如有其他产品型号需要，请来电咨询！

Aeroshell Turbine Oil 2

Aeroshell Turbine Oil 3

Aeroshell Turbine Oil 3SP

Aeroshell Turbine Oil 308

Aeroshell Turbine Oil 390

Aeroshell Turbine Oil 500

Aeroshell Turbine Oil 555



Aeroshell Turbine Oil 560

Aeroshell Turbine Oil 750

Aeroshell Fluid 1

Aeroshell Fluid 2F

Aeroshell Fluid 3

Aeroshell Fluid 12

Aeroshell Fluid 5LA

Aeroshell Fluid 5MA

Aeroshell Fluid 18

Aeroshell Fluid 31

Aeroshell Fluid 41

Aeroshell Fluid 61

Aeroshell Fluid 71

Aeroshell Fluid S.8350

Aeroshell Calibrating Fluid II

Aeroshell Landing Gear Fluid 

Aeroshell Shock Strut Fluid

Aeroshell Compound 05 

Aeroshell Grease 5

Aeroshell Grease 6

Aeroshell Grease 7

Aeroshell Grease 14

Aeroshell Grease 22

Aeroshell Grease 33

Aeroshell Grease 33MS 

Aeroshell Oil 80



Aeroshell Oil 100

Aeroshell Oil 120

Aeroshell Oil W65

Aeroshell Oil W80

Aeroshell Oil W100

Aeroshell Oil W120

Aeroshell Oil 15W50

Aeroshell Diesel Oil 5W30

Shell Spirax S4 G 75W-90

Aeroshell Oil W100 Plus

Aeroshell Oil Sport Plus 4
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